
Z á p i s n i c a 

zo  zasadnutia Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej 
časti Košice-Staré Mesto, konanej dňa 08.02.2023 o 16:06 v budove Miestneho úradu Mestskej časti 
Košice-Staré Mesto, Hviezdoslavova 7, 040 34 Košice. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program:  
 1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  
2. Poplatky za výkon sobášov mimo sobášnu sieň a mimo určený sobášny deň  
     / Boldrini/  
3. Plnenie rozpočtu k 31.12.2022 
4. Príprava rozpočtu na rok 2023 v skladbe :  
    Výdavková časť - Program 1 Služby občanom  
                               Program 6 Samospráva                               
5. Iné projekty navrhované do rozpočtu na rok 2023 ako kapitálové výdavky -  
    písomná informácia  
6  Zabezpečenie zimnej údržby a príprava údržby verejných  
    priestranstiev v správe mč resp. iných plôch. - diskusia  
7. Návrh VZN o prevádzkovom čase na území mestskej časti Košice-Staré Mesto  
8. Návrh zmeny VZN o trhovom poriadku  
9. Návrh zmeny VZN o stravovaní dôchodcov - diskusia (po prejednaní v sociálnej komisií)  
10. Návrh zmeny stravovania v MŠ  
11. Informácia o stave priebehu kontroly – MŠ Zádielska   
12. Záver 

 
Bod 1. Otvorenie 

1.Pani predsedníčka privítala prítomných a následne sa hlasovalo o schválení doplnenia 
navrhovaného programu – 6 poslanci za/zdržali sa 0/proti 0  
Teda schválený program : 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  
2. Poplatky za výkon sobášov mimo sobášnu sieň a mimo určený sobášny deň  
     / Boldrini/  
3.  Informácia o stave priebehu kontroly – MŠ Zádielska 
4. Príprava rozpočtu na rok 2023 v skladbe :  
    Výdavková časť - Program 1 Služby občanom  
                               - Program 6 Samospráva    
5. Plnenie rozpočtu k 31.12.2022                          
6. Iné projekty navrhované do rozpočtu na rok 2023 ako kapitálové výdavky -  
    písomná informácia  
7   Zabezpečenie zimnej údržby a príprava údržby verejných  
    priestranstiev v správe mč resp. iných plôch. - diskusia  
8. Návrh VZN o prevádzkovom čase na území mestskej časti Košice-Staré Mesto  
9. Návrh zmeny VZN o trhovom poriadku  
10. Návrh zmeny VZN o stravovaní dôchodcov - diskusia (po prejednaní v sociálnej komisií)  
11. Návrh zmeny stravovania v MŠ  
12. Záver 
 
 



Bod 2. Poplatky za výkon sobášov mimo sobášnu sieň a mimo určený sobášny deň  
 
Pani predsedníčka udelila slovo pani Ing. Boldrini,  ktorá následne predstavila materiál  
a stručne sumarizovala jednotlivé výšky poplatkov za vykonanie sobášov. 
Diskusia – poslanci: Djordjevič, Grega,  
Uznesenie: Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto, neodporúča MZ predložený návrh zvýšenia poplatkov za 
vykonávanie sobášov schváliť– za 6 poslanci 
 
Bod 3.  Informácia o stave priebehu kontroly – MŠ Zádielska 
 
Pani predsedníčka udelila slovo pánovi  JUDr. Pillárovi,  ktorý následne predstavil materiál 
a stručne sumarizoval nové skutočnosti z priebehu kontroly. 
Diskusia – poslanci: Zolnaiová 
Uznesenie: Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto, berie na vedomie informatívnu správu o stave priebehu 
kontroly - MŠ Zádielska – za 6 poslanci 
 
Bod 2. 4. Príprava rozpočtu na rok 2023 v skladbe :  
 
Výdavková časť - Program 1 Služby občanom                  
Pani predsedníčka udelila slovo pani Ing. Zuzane Benčöovej, ktorá následne predstavil 
materiála a stručne sumarizovala  jednotlivé položky rozpočtu. 
Diskusia – poslanci: Hulmečíková (dopísať koľko zamestnancov tá ktorá kategória programu 
má), Djordjevič - diskusia pitník a WC a nájomná zmluva, Eperješi - informácia o 
pripravovanom dodatku - zníženie nájmu a zapracovanie výhodnejších podmienok pre MČ a 
informácie plánovaného využívania WC trhovníkmi za poplatok, Grega – pochvala aktivity 
pána zástupcu, Hulmečíková - prosba o presnú špecifikáciu rekonštrukcie priestoru vrátane 
finančného nákladu, žiadosť o vysvetlenie pojmu ,, svojpomocne,,.Odpovedané pánom 
zástupcom, že pracovník úradu bude práce realizovať a nie firma.   
Debata k špecifikácií rozpočtu 1.5 Občianske a spoločenské obrady - Hulmečíková - návrh 
namiesto daru k jubileu použiť peňažné poukážky - Zolnaiová, Djordjevič, Galdunová, Grega 
- dotlač knihy, Faťolová – poukážky. Pani Jarošíková preverí možnosti zakúpenia poukážok 
v hodnote 15€, 20€.  
Diskusia k uvítaniu deti – diskusia, súhlas s navýšením hodnoty poukážok na 25€. 
Diskusia Denné centrum – diskusia požiadavka na počty členov a jednotlivé záujmové 
zoskupenia - vrátane úspechov klubov, požiadaviek na rozpočet  a ich reprezentácie, pán 
kontrolór má poskytnúť info o stanovisku NKÚ k financovaniu činností klubov seniorov, 
diskutujúci  - Zolnaiova, Faťolová, Galdunová,  
Diskusia program 1.7 - venčoviská sáčky na psie exkrementy - Galdúnová, Zolnaiová, 
Djordjevič, Hulmečiková. Zverejniť v Staromestských listoch potrebu vyzdvihnutia sáčkov 
pre psie exkrementy – čas a miesto. K vybaveniu venčovísk sa diskusia ešte vráti.  
Diskusia program 1.10 - všetci prítomný poslanci - požiadavka k nahliadnutiu do faktúry za 
výzvu KSK- Zolnaiova.  
 
Program 6 Samospráva  
Pani predsedníčka udelila slovo pani riaditeľke MVL Noemi Racz, ktorá následne predstavila 
materiál a stručne sumarizovala  jednotlivé informácie vo veci nárastu finančných nákladov 
za energie a financovanie MVL – korekcie externých zdrojov financovania.  
Diskusia - Hulmečíková, Djordjevič, Zolnaiová 



Diskusia - Hulmečíková - prosba rozpísať jednotlivé položky, 
podprogram 6.1 diskusia k občerstveniu poslancov - znížiť na 500€, videozáznamy a 
hlasovacie zariadenia 4200€(6x zastupiteľstvo),  
podprogram 6.2 podporná činnosť  - počet zamestnancov rozpísať, 
Prosba na pána Juska definovať náklady údržby sobáška- svetlá a oprava strechy,  
Rokovanie o rozpočte prerušené a odložené na ďalšie rokovanie. 
 

Bod 5 Plnenie rozpočtu k 31.12.2022 
 

Pani predsedníčka udelila slovo pani Ing. Zuzane Benčöovej, ktorá následne predstavila 
materiál  a stručne sumarizovala učtovné zostatky na jednotlivých účtoch. 
Diskusia - rozpočtové opatrenia - Djordjevič, Hulmečiková,  
Zaslať závzky, pohľadávky a zostatky na jednotlivých účtoch členom komisie. 
Uznesenie: Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto, berie na vedomie a odporúča MZ schváliť materiál na 
zasadnutí Miestneho zastupiteľstva  – za 6 poslanci 
 
Bod 6 Iné projekty navrhované do rozpočtu na rok 2023 ako kapitálové výdavky 
 
Uznesenie: Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto, berie na vedomie a odporúča dopracovať materiál o 
navrhované kapitálové výdavky – za 6 poslanci 
 
Bod 7.  Zabezpečenie zimnej údržby a príprava údržby verejných  - priestranstiev 
v správe mč resp. iných plôch. – diskusia 
 
Členovia komisie sa po diskusii dohodli, že po grafickom  vyznačení plôch v správe a majetku 
MČ sa k danej problematike komplexne vrátia.   
 
Bod 8.Návrh VZN o prevádzkovom čase na území mestskej časti Košice-Staré 
Mesto 
 
Pani predsedníčka udelila slovo pánovi JUDr. Miroslavovi Rušinovi  ktorý následne  stručne 
vysvetlil dôvody spracovania daného Vzn  a pripravil ho v totožnom dnešnom znení prijatom 
mestom Košice. 
Diskusia - Djordjevič, Hulmečíková, Kočiš, Spišák, 
Uznesenie: Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto, odporúča prerokovať materiál na zasadnutí Miestneho 
zastupiteľstva  – za 5 poslanci 1 sa zdržal. 
 
 
Bod 9. Návrh zmeny VZN o trhovom poriadku  
 
Pani predsedníčka udelila slovo pánovi Ing. Jánovi Spišákovi,  ktorý následne  stručne popísal 
zmeny v predloženom materiály Zmeny v trhovom poriadku. 
Diskusia - Djordjevič, Hulmečíková, Kočiš, Spišák, Faťolová 
Návrh vypustiť paragraf  7 bod č. 4 a prepracovať zonáciu stolov podľa vzoru MČ Západ - 
poslať poslancom emailom. Navrhované zmeny v cenách za stoly buď vôbec nemeniť alebo 



upraviť o výšku inflácie.  K navrhovaným zmenám sa členovia komisie vyjadria mailom tak 
aby mohlo VZN byť vyvesené na úradnej tabuli. 
 
Bod 10. Návrh zmeny VZN o stravovaní dôchodcov 
 
V súčasnosti nie sú ešte známe počty stravujúcich sa seniorov a preto nie je možné pristúpiť 
k spracovaniu zmien vo VZN. 
 
Bod 11. Návrh zmeny VZN o stravovaní v MŠ 
 
Návrh zmeny VZN o stravovaní v MŠ – diskusia nebola, pretože je to požiadavka vedúcich 
jedálni aby sa navýšila cena za jedno hlavné jedlo pracovníkov na 2,60 € z dnešnej 2,30 € a to 
potrebné odsúhlasiť prijatím VZN. 
 
Bod 12. Záver 
 
Zasadnutie komisie končenie 19:06 
 

  
 
Príloha: Prezenčná listina  
                                           
 
                                                                  
 
                                                                                                            Ing. Eva Hulmečíková                                                                   
                                                                                                              Predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
zapísal dňa 08.02.2023 
Oliver Kovács, referát stavebných a investičných činnosti 
 


